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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de Minister van Economische Zaken 
over de verlaging van vergoedingen aan winkeliers met een postpunt 
(ingezonden 15 februari 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Woede om plan PostNL»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven met welke redenen de postzegelprijs het afgelopen jaar is 
verhoogd? 

Vraag 3
Bent u van mening dat, als deze stijging onder andere bedoeld is om de 
kosten van collectie te vergoeden, er sprake is van een legitieme verlaging 
van de vergoeding voor postpunthouders? 

Vraag 4
Verwacht u, zoals de Vereniging van Postale en Bancaire retailers (VVP) stelt, 
dat postpunten zullen verdwijnen als PostNL deze verlaging doorzet? 

Vraag 5
Zo ja, van hoeveel postpunten verwacht u dat deze zullen sluiten en kunt u 
aangeven of deze eerder in steden of in kleinere kernen gevestigd zijn? 

Vraag 6
Welke gevolgen heeft dit volgens u voor de leefbaarheid van deze steden en 
kleine kernen? 

Vraag 7
Bent u bekend met de exclusiviteit die PostNL bedingt bij de exploitanten van 
Postpunten?2 

1 Website de Telegraaf, 11 februari 2016 (http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/25184699/
__Woede_om_plan_PostNL__.html)

2 Website Twinkle, 12 augustus 2014 (http://twinklemagazine.nl/nieuws/2014/08/klant-begrijpt-
niks-van-al-die-verschillende-afhaalnetwerken/index.xml)
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Vraag 8
Vindt u het in lijn met het mededingingsrecht dat PostNL in de krimpende 
postmarkt exclusiviteit bedingt bij deze exploitanten, waardoor zij hun 
inkomsten niet kunnen aanvullen door samen te werken met andere 
pakketbezorgers? 

Vraag 9
Bent u bereid de Autoriteit Consument en Markt (ACM) te vragen een 
onderzoek uit te laten voeren naar de legitimiteit van deze exclusiviteit?
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